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39. Strategisk lokalförsörjningsplan för Norrtälje kommun
2020-2031

Vi yrkar att det här ärendet går vidare och beslutas om i Kommunfullmäktige.
Det är ett så omfattande och viktigt ärende att det behöver belysas mer
noggrant.

Vår grundprincip är att vid ökade behov använda de kommunala lokaler som
redan finns, men om fastigheter avyttras i den takt som föreslås så kommer det
inte finnas något bestånd av lokaler att tillgå vid behov. Vi anser att kommunal
verksamhet ska utövas i kommunala lokaler. Vi tycker vidare att man ska
försöka se möjligheter istället för hinder och att använda och vårda de lokaler vi
har för framtida bruk och att se utanför boxen på vad en fastighet är och vad för
verksamhet man kan använda den till.
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